
 

Referat årsmøte i NHF den 21 Sep 2024 

Referat 
Fra årsmøtet i Nordfjellstølens Hytteeier Forening (NHF), lørdag 23/9-24  

Dagsorden 

1. Valg av møteleder 
2. Valg av to møtereferenter  
3. Styrets beretning  
4. Regnskap 
5. Fastsette kontingent for 1 år 

a. NHF’s medlemskap i Norges Hytteforbund 
b. Veilag – referat fra årsmøtet 

6. Innkomne forslag, fra medlemmer og styret 
7. Valg i henhold til vedtektene 

 

1. Valg av møteleder 
Martin Strehl (styrets formann) ble valgt til årsmøtets møteleder. 

2. Valg av to møtereferenter  
Petter Bliksrud og Vivi Høgstedt Strehl ble valgt som møtereferenter. 

3. Styrets beretning 
Tre av foreningens styremedlemmer var til stede på møtet. 

Det var 15 medlemmer som deltok på årsmøte og 2 hytter var representert med fullmakter. 
Dermed var 17 hytter stemmeberettiget på årsmøte. 

Styrets formann og møteleder redegjorde for styrets beretning. I tillegg til hva som også er 
nevnt i det publiserte dokumentet «Styrets beretning» (er også vedlagt referatet), ble det 
informert om, at siden det avholdte førstehjelpskurset i 2020 var en suksess, vil styret sende 
ut en forespørsel til medlemmene om det er interesse for et nytt kurs. NHF har plassert to 
hjertestartere på feltet; en starter er plassert på selve Stølen og den andre er på Holters 
hytte. Informasjon om dette er publisert på foreningens hjemmeside, der man også finner en 
link til en informasjonsplakat. Styret vurderte tidligere å plassere starteren i øvre hyttefeltet 
(Holter-hytta) ved Øverlia-krysset, men NHF har hittil ikke lykkes med å få tilgang til 
strømnett der. 

Medlemmene anbefales for øvrig å ta en titt på NHF’s hjemmeside med jevne mellomrom. 
Styret publiserer referater og annen nyttig info der. Kom gjerne også med forslag til innlegg. 

Julegløggen som ble arrangert i fjor og tidligere år, har vært en suksess. Det planlegges derfor 
å arrangere julegløggen også i år i romjulen. 

  

https://hytteeierforeningen-nhf.com/f-rste-hjelp.html
https://hytteeierforeningen-nhf.com/F%C3%B8rste%20hjelp/beredskapsplakat_nordfjellst%C3%B8len_v3.pdf
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4. Regnskap 
Regnskapet for periode 1.8.2023-31.7.2024 ble behørig gjennomgått. 
Regnskapet for 2023/2024 ble godkjent og budsjettet for 2024/2025 ble vedtatt. 

Foreningens revisor har godkjent regnskapet slik det er lagt frem. 

5. Fastsette kontingent for 1 år 
Årsmøtet vedtok å øke årskontingenten fra 300 til 400 kroner. 

6. Innkomne forslag, fra medlemmer og styret 

a. NHF’s medlemskap i Norges Hytteforbund 
NHF er medlem i Norges Hytteforbund og styret har utarbeidet en redegjørelse med 
fordelene av et slikt medlemskap, som koster foreningen kr.3000 pr år. Styret ba 
årsmøtet om å ta stilling til om NHF skal fortsette dette medlemskapet. Styret trenger 
ikke medlemskapet ifm styrearbeid. Fordelene ved medlemskap omfatter i det vesentlige 
kun styret, med unntak av tilgang til forbundets medlemsblad «Hytteeieren» som vil være 
tilgjengelig for enkeltmedlemmer i NHF.  Styret anbefaler at medlemskapet fortsetter. 

Det ble foreslått, at medlemmene skal ta stilling til forslaget etter at den enkelte har fått 
lest bladet «Hytteeieren». Et eksemplar sendes derfor sammen med årsmøtereferatet, og 
det vil bli satt en tidsfrist for tilbakemeldingen. 

b. Veilag – referat fra årsmøtet 
Styrets representant i Veilaget, Marianne Enger, redegjorde for arbeidet. Det ble presisert 
at vedlikehold av veien er omfattende og at veiavgiften derfor kommer til å øke fremover. 
Det ble bl.a. informert om at veilaget har søkt, og fått tilkjent kompensasjon for 
utbedringer ifm ødeleggelsene fra uværet «Hans» tidligere. Hytteeierne oppfordres ellers 
til å sortere avfallet ved bruk av søppelkontaineren nede ved hovedveien. 

Nede ved hovedveien står det også en container til pantegods. Det ble reist spørsmål om 
den bør flyttes opp til parkeringsfeltet, eventuelt at det settes opp en panteboks der 
også. 

Hytteeierne betaler feieravgift til kommunen, og styret presiserte at dersom en hytte ikke 
hadde fått besøk av feieren, kunne eieren ringe kommunen for å avtale feiing. 

7. Valg 
Øyvind Nordengen (varamedlem) stiller ikke til gjenvalg for en ny periode. En stor takk til 
ham. Michael Langballe er innstilt som kandidat for varamedlem av valgkomiteen. Jan Terje 
Hansen (styremedlem) stiller til gjenvalg en ny periode på 2 år. Jan Terje Hansen og Michael 
Langballe ble valgt ved akklamasjon. Det nye styret blir da: 

Martin Strehl  Styreleder 
Jan Taje Hanssen Styremedlem 
Marianne Enger Styremedlem 
Tage Martinsen Styremedlem 
Michael Langballe Varamedlem 

Magnus Blegen ble innstilt som revisor av valgkomiteen for en ny periode (1 år). Forslaget ble 
vedtatt ved akklamasjon.  

https://hytteeierforeningen-nhf.com/NHF/%C3%85rsm%C3%B8ter/%C3%85rsm%C3%B8te%202024/Forslag%20fra%20styret_NHF%E2%80%99s%20medlemskap%20i%20Norges%20Hytteforbund.pdf


 
 

Side 3 av 3 
 

I fjor ble vedtektene ift valgkomiteen endret dithen, at «2 medlemmer skal velges et år (for en 
periode på 2 år) og tredje medlemmet velges året deretter (for en periode på 2 år).» 
Are Fossum ble valgt i fjor som medlem av valgkomiteen og ble derfor i år innstilt på nytt av 
valgkomiteen som kandidat for en ny periode på 2 år. Han ble valgt ved akklamasjon. 

8. Eventuelt 
Det ble etterlyst en oversikt over Nordfjellstølens hytter og eiernes navn. En slik oversikt 
finnes ikke i dag. Utarbeidelse og vedlikehold av en slik oversikt ansees å være veldig 
krevende siden styret ikke blir informert automatisk ved overdragelser av hytter. Dessuten vil 
styret måtte forholde seg til lovverket rundt GDPR. 

Det ble forespurt om foreningens årsmøte kan avholdes tidligere på året. Styret vil vurdere 
dette for neste år. 

Det ble rettet en stor takk til familie Holter som stilte utearealet til hytta til disposisjon for 
årsmøtet også i år. 

 

Oslo/Bærum, 18.10.2024 

 

Petter Bliksrud 

Vivi Høgstedt Strehl 


